
 

 

Schriftelijke vragen 

Datum:  25-06-2019 

 

 

Aan de voorzitter van de raad 

 
Onderwerp:  

Raadslid de heer Arnold de Jong van de fractie ABZ heeft gevraagd of onderstaand schrijven 

als schriftelijke vraag kan worden behandeld. 

Aanleiding:  

Geacht college,  

 

In het AD. van zaterdag 03 juni stond een duidelijke opsomming van wegen waar de 

verkeersveiligheid door o.a.  te snel rijden in het geding is. 

 

Bent u op de hoogte van deze informatie?  

 

Naar aanleiding van dit artikel,  een aantal meldingen door burgers en de smiley borden met 

informatie, hebben wij vragen over de handhaving hiervan .  

 

De wegen Molenweg , Dorpsstraat , Lindsedijk en de Langeweg en  Geerweg bijvoorbeeld,  

staan of worden genoemd als plaatsen waar te hard wordt gereden of zelfs geracet . 

 

Vraag: 

Wij hebben hierover de volgende vragen; 

 

Vraag 1 
Bent  u hiermee bekend ? 

 

Vraag 2 
Staan er hier al acties op gepland ? 

 

Vraag 3 
Indien dit nog niet het geval is, wanneer gaan we hier actie op ondernemen ?  

 

Vraag 4 
Is het college van mening dat de verkeersveiligheid in het geding is ?  

 

Vraag 5 
Daar  waar het wegen van het waterschap betreft is daar overleg over ? 

 

We hopen dat u zo snel mogelijk antwoordt. 
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Ondertekening fractie: 

Fractie: ABZ 

Naam:  Arnold de Jong  

 

Let op: alle vragen en antwoorden worden in Ibabs geplaatst en zijn daarmee openbaar en 

voor iedereen beschikbaar.   

 

 

Ad1) De antwoorden op vragen en/of de gewenste toelichting over een geagendeerd voorstel 

zijn uiterlijk op maandag voorafgaang aan de politieke markt om 15.00 uur beschikbaar 

indien de vragen uiterlijk op de woensdag voorafgaand aan dezelfde politieke markt zijn 

ingediend bij de griffie.  

 

Ad2) Schriftelijke vragen worden uiterlijk binnen 30 dagen beantwoord. 


